
Zápisnica
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 3.8.2017 o 17,30 h v zasadacej

miestnosti obecného úradu v Šintave

prĺtomni': viď prezenčná  listina

Zasadnutie  Obecného  zastupitel'stva  otvoril  a viedol  starosta  obce  Miroslav  Holička,  ktorý  privítal

prítomných poslancov a občanov obce.
Skonštatoval,  že  OZ je  uznášaniaschopné  vo  všetkých  bodoch  programu,  nakoľko je  prítomných  s

poslancov z celkového počtu 9. Ospravedlnený poslanec Martin  Polák.
Za   overovateľov   zápisnice   z   dnešného   zasadnutia   predsedajúci   určil   poslancov   OZ     -   Stanislavu
Režnákovú,  Denisu  Holbíkovú.

Návrh  poslanca  Matušicu  na  doplnenie  programu  rokovania  o body  programu,  navrhuje  hlasovať za
každý   návrh  zvlášt'.

V rámci rozpravy vystúpili poslanci:
-       Režnáková   -toto   zasadnutie   malo   byť  len   sjedným   bodom   programu,preto   som   proti

dopĺňaniu   programu-sústavne   porušujeme     rokovací  poriadok.   Doplňujúce   body  môžeme

prejednat` na  d'alšom  zasadnutí.
-       Mizerová-poslanecmá  právo na doplnenie bodu  programu

-Šimulčík-sútu  termíny,  ktoré musíme dodržat'.

Návrhy na doplnenie do programu:
-  Návrh  ZŠ  s MŠ  kráľa  Svätopluka  v Šintave  na  schválenie  spolufinancovania  projektu  s názvom

„lnkluzívný tím v Šintave`'
Výsledok   hlasovania:   prítomných   8(Holbíková,   Klokner,   Lipóvský,   Matulová,   Matušica,   Mizerová,

Režnáková,  Šimulčík)  za  7(Holbíková,   Klokner,   Lipovský,   Matulová,   Matušica,   Mizerová,    Šimulčík),

proti  1  (Režnáková), zdržal sa 0 -návrh  bol  prij.atý.

-Predloženie   žiadosti   obce   oposkytnutie   dotácie   zMVSR   zvýzvy   č.   Vll.   Prezídia   Hazz   na

financovanie realizácie stavebných úprav -objektu hasičskej zbrojnice

Výsledok   hlasovania:   prítomných   8(Holbíková,   Klokner,   Lipovský,   Matulová,   Matušica,   Mizerová,

Režnáková,  Šimulčík)  za  7(Holbi'ková,   Klokner,   Lipovský,   Matulová,   Matušica,   Mizerová,     Šimulčík),

proti  1  (Režnáková), zdržal  sa 0 -návrh  bol  prijatý.

Návrh na zrušenie programu rokovania  k OZ, ktoré sa konalo dňa 20.7.2017

Výsledok   hlasovania:   prítomných   8(Holbíková,   Klokner,   Lipovský,   Matulová,   Matušica,   Mizerová,

Režnáková,   Šimulči'k)   za   5(Holbíková,   Klokner,   Lipovský,   Matušica,   Mizerová)   proti   2   (Režnáková,

Šimulčík), zdržal sa  1  (Matulová) -návrh  bol  prijatý.

Návrh   poslanca  Šimulči'ka   na   doplnenie   programu   rokovania   o   bod   Diskusia,   návrhy  a postrehy

občanov.

Výsledok   hlasovania:   prítomných   8(Holbi'ková,   Klokner,   Lipovský,   Matulová,   Matušica,   Mizerová,

Režnáková, Šimulčík) za 4,  zdržal sa 2,  proti 2   -návrh nebol  prijatý.



»
Program  rokovania doplnený o body:

-        Bod  č.  4)  Návrh  zš  s Mš  kráľa  svätopluka  všintave  na  schválenie  spolufinancovania  projektu

s názvom „Inkluzívný tím v Šintave``,

-       Bod  č.  5)  Predloženie  žiadosti  obce o  poskytnutie dotácie  z MVSR  zvýzvy č. VII.  Prezídia  Hazz

na financovanie realizácie stavebných úprav -objektu hasičskej zbrojnice,
-       Bod č. 6) Návrh na zrušenie programu rokovania oz,  ktorésa  konalodňa 20.7.2017.
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Kontrolu  plnenia  uznesenia  z  predchádzajúceho  zasadnutia  obdržali  poslanci  spolu  s  pozvánkou,

tvorí   prílohu   zápisnice   a    predsedajúci   všetkých   prítomných   oboznámil   s   plnením   uznesenia   z

predchádzajúceho zasadnutia.

-       V rámci  rozpravy  vystúpila  poslankyňa  Režnáková  -  nerozumie  uzneseniu  č.  198,  nepáči  sa  jej

znenie  uznesenia.

Po  rozprave  bolo  zahájené  hlasovanie.  Predsedajúci  dal  hlasovat' za  návrh  uznesenia  č.199 v znení  :

Obecné zastupitel'stvo v šintave berie na vedomie Kontrolu  plnenia uznesenia z predchádzajúceho
zasadnutia.

Výsledok   hlasovania:   prítomných   8(Holbíková,   Klokner,   Lipovský,   Matulová,   Matušica,   Mizerová,

Režnáková,  Šimulčík)  za  7(Holbíková,  Klokner-,`Lipovský,  Matulová,  Matušica,  Mizerová,    Režnáková)

proti 0, zdržal sa  1(Šimulčík) -návrh  bol  prijatý.
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Písomné    vyhotovenie     ktomuto     bodu     obdržali    všetci     poslanci     atvorí    prílohu     zápisnice.

Predsedajúci  informoval  prítomných,  že  OZ  na  svojom  zasadnutí  dňa  30.1.2017  zobralo  uznesením
OZ  č.  153  na  vedomie  žiadost'  Stanislavy  Dudonovej,  Šintava  č.    375  a  Petra  Lejku,  Šintava  d.463
ovydanie  súhlasu   na  obstaranie  zmeny  a  doplnku  č.  2/2017  k  Územnému   plánu  obce  Šintava  a
súhlasí s obstaraním zmeny a doplnku č.   2/2017 k Územnému  plánu obce Šintava zo dňa  13.6.2008 a
doplnku č.1/2014 zo dňa  25.11.2014. Všetky náklady s tým  spojené  hradí žiadateľ.

Odborne spôsobilá osoba, ktorá zabezpečovala všetky potrebné doklady k spracovaniu zmeny a
doplnku  č.  2/2017  vypracovala  schval'ovací  elaborát,  tento  bol  zverejnený v zákonnej  lehote  15  dní

pred schvaĺovaním obecným zastupiteľstvom   na   úradnej tabuH a internetovej stránke obce.

V rámci  diskusie  vystúpH  poslanec  Šimulčík  a  informoval  sa  či  boli  zapracované  iba  zmeny  ohľadne

tejto žiadosti   do tohto doplnku k UPO.  Pán starosta informoval poslancov že ano-len táto zmena.

Po  rozprave  predsedajúci    dal  hlasovat'  na  návrh  uznesenia  č.    200  v znení:  Obecné  zastupitel'stvo

v šintave   berie   na   vedomie   Stanovisko   Okresného   úradu   Trnava,   odboru   výstavby  a bytovej

politiky zn.  OU-TT-OVBP1- 2017/024117/Há  zo dňa  14.  07.  2017 k  návrhu  ,,Územného  plánu  obce
Šintava -Zmeny a doplnky č. 2/2017``.  Obecné zastupitel'stvo schvaľuje:

1.     ,,Územný plán obce Šintava -Zmeny a doplnky č. 2/2017.``  -
2.    Rozhodnutie    schvaľujúceho    orgánu    o    námietkach    a    pripomienkach    uplatnených    pri

prerokovanínávrhu,,ÚzemnéhoplánuobceŠintava-Zmenyadoplnkyč.2/2017.``



Eii
3.    Všeobecne  záväzné  nariadenie  obce  Šintava,  ktorým  sa  vyhlasuje  záväzná  čast'  „Územného

plánu obce Šintava -Zmeny a doplnky č. 2/2017."
Obecné zastupitel'stvo odporúča starostovi obce Šintava

1.    Zabezpečiť  vypracovanie   čjstopisu   „Územného   plánu   obce   šintava   -   Zmeny   a   doplnky   č.
2/2017``,  a  jeho  uloženie  na  Okresnom  úrade  Trnava,  odbore  výstavby  a bytovej  politiky,
Stavebnom  úrade  v Seredi  a  na  Obecnom  úrade  v  Šintave  a  zaslat' registračný  list  o  obsahu
územného  plánu  spolu  s kópiou  uznesenia  o jeho  schválení  Ministerstvu  dopravy a  výstavby
SR.

2.    Vyhlásit'záväzné časti ,,Územného plánu obce šintava -Zmeny a doplnky č. 2/2017'`, všeobecne
záväzným nariadením a zverejnit' ich v zmysle § 27 ods. 3 a 4 písm. a) a b) zák. č. 50/1976 Zb. o
územnom plánovaní a stavebnom poriadku (stavebný zákon) v znení neskoršĺch predpisov.

Výsledok   hlasovania:   prítomných   8(Holbi'ková,   Klokner,   Lipovský,   Matulová,   Matušica,   Mizerová,

Režnáková,  Šimulči'k)  za  8(Holbíková,  Klokner,  Lipovský,  Matulová,  Matušica,  Mizerová,    Režnáková,

Šimulči'k),  proti 0, zdržal sa 0 -návrh  bol  prijatý.

K bodu č. 4/

Návrh  ZŠ  s MŠ  kráwa  S\/ätopluka  `/ Šintave  na  sch\/álenie  simlufinancovania  proiektu  s náz\/om:

lnkluzívnv tím v Šintave

Písomné    vyhotovenie     ktomuto     bodu     obdržali    všetci     poslanci     atvorí    prílohu     zápisnice.

Predsedajúci  udelil  slovo  poslancovi  Matušicoyi,  ktorý  informoval  prítomných  so  žiadosťou  základnej

školy   o poskytnutie   nenávratného   finančného   príspevku   z ministerstva   školstva,   vedy,   výskumu

a športu SR s názvom  projektu:  „lnkluzívny tím  v Šintave`` v celkovej výške  114120,-€  na  obdobie  od

septembra 2017 do augusta 2020. Spolufinancovanie projektu vo výške 5% v sume 5 706,{.

Po  rozprave  predsedajúci    dal  hlasovať  na  návrh  uznesenia  č.    201  v znení:  Obecné  zastupiteľstvo

v Šintave  schvaľuje  5%  spolufinancovanie  projektu  s názvom  „ínkluzívny  tím  v Šintave"  v rámci
`ĺýzvy  Ministerst\ĺa  školst\ĺa,  vedy,  výskumu  a športu  SR  „V  základnej  škole  úspešnejší"  v celkovej

\/ýške 5706,- € na roky 2017 až 2020.

Výsledok   hlasovania:   prítomných   8(Holbíková,   Klokner,   Lipovský,   Matulová,   Matušica,   Mizerová,

Režnáková,  Šimulčĺk)  za  8(Holbíková,  Klokner,  Lipovský,  Matulová,  Matušica,  Mizerová,    Režnáková,

Šimulčík),  proti 0, zdržal sa 0 -návrh  bol  prijatý.

K bodu č 5/

Predloženie   žiadosti    obce   oposkvtnutie   dotácie   zMVSR   zvýzw   č.   Vll.    Prezídia    Hazz   na

financovanie realizácie stavebných úprav -obiektu hasičskei zbroinice

Pi'somné vyhotovenie  k tomuto  bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice.

Predsedajúci   informoval   prítomných      ovýzve   Vll.   Prezídia   Hasičského   a záchranného   zboru      na

predkladanie   žiadostí   o poskytnutie   dotácie   zo   štátneho   rozpočtu   prostredni'ctvom   rozpočtovej
kapitoly Ministerstva vnútra  SR, termín  uzávierky 31.8.2017.  Predsedajúci  udelil  slovo  pánovi   lvanovi

Miklošíkovi,  predsedovi    Dobrovoľného  požiarneho  zboru  v Šintave,  ktorý  prítomných  oboznámil,  že

dotácia  by  sa  využila  na  obnovu  veže  požiarnej  zbroj.nice,  ktorá je  v havarijnom  stavom,  treba  znížiť

podlahu  v garáži, vybudovanie   sociálneho zariadenia.



Po  rozprave  bolo  zahájené  hlasovanie  za  uznesenie  č.  202 v znení:   Obecné zastupitel'stvo šintava v
zmysle § 11 ods. 4 písm. a/ b/ c/ zákona číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších

predpisov prerokovalo materiál ,, Stavebné úpravy objektu súp. č.1 -(objekt hasičskej zbrojnice)" a
schval'uje 1. spôsob financovania realizácie stavebných úprav prostredníctvom dotácie zo štátneho
rozpočtu  prostredníctvom kapitoly MV SR z výzvy č. Vll. Prezídia Hazz 2.  Predloženie žiadosti obce
o  poskytnutie  dotácie  z  MVSR  z výzvy č.  Vll.  Prezídia  Hazz  na  financovanie  realizácie  stavebných
úprav objektu  súp.  č.  1  -objektu  hasičskej zbrojnice v celkovej  požadovanej výške  30.000,-Eur,  3.
Výšku  vlastných  prostriedkov  na  spolufinancovanie  stavebných  úprav  objektu  súp.  č.1  -  objektu
hasičskej zbrojnice vo výške 5 %  a to v hodnote 1500,00 Eui..

Výsledok   hlasovania:   prítomných   8(Holbíková,   Klokner,   Lipovský,   Matulová,   Matušica,   Mizerová,

Režnáková,  Šimulčík)  za  8(Holbíková,  Klokner,  Lipovský,  Matulová,  Matušica,  Mizerová,    Režnáková,

Šimulčík),  proti 0, zdržal sa 0 -návrh  bol  prijatý.

K bodu č. 6/

Zrušenie programu rokovania. ktoré sa konalo dňa 20.7.2017

Predsedajúci  udelil  slovo  poslancovi  Matušicovi,  ktorý  informoval  prítomných,  že  dňa  20.7.2017

poslanec   Šimulčík   zvolal   zasadnutie   OZ,   ktoré   nebolo   uznášania   schopné   zdôvodu,   že   nebola

prítomná    nadpolovičná    väčšina    všetkých    poslancov   obecného    zastupiteľstva.   Vzmysle    zákona
o obecnom zriadení (§  12 ods. 7)  program zasadnutia,  ktorý z takéhoto dôvodu  nebol  prerokovaný sa

presúva  na zasadnutie OZ, ktoré za týmto účetom zvolá starosta v zákonnej lehote do 14 dní. Všetko v

programe  bolo  prerokované  na  zasadnuti'  OZ  dňa  19.7.2017.    Ztoho  dôvodu  navrhol,  aby  obecné
zastupiteľstvo zrušilo  program  rokovania zo zasadnutia  OZ dňa  20.7.2017.

-       Šimulčík-jeden bodtam nebol-návrhya  postrehyobčanov.

Po  rozprave  bolo  zahájené  hlasovanie  za  uznesenie  č.  203 v znení:,  Obecné  zastupiteľstvo v Šintave

ruší program rokovania zo zasadnutia OZ dňa 20.7.2017.

Výsledok   hlasovania:   prítomných   8(Holbíková,   Klokner,   Lipovský,   Matulová,   Matušica,   Mizerová,

Režnáková,    Šimulčík)    za    6(Holbíková,    Klokner,    Lipovský,    Matulová,    Matušica,    Mizerová),    proti

2(Šimulčík,  Režnáková), zdržal sa 0 -návrh  bol  prij.atý.

K bodu č 7/

Záver

Záverom  predsedajúci poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil.

Zapísala:  Bc.  Slávka  Dobišová

tarosta obce


